
Referat fra Ordinær Generalforsamling  

i Møllepigerne, Mølleåens Golf klub 

den 14. november 2023 

 
Følgende noteret fra generalforsamlingen 

28 Møllepiger deltog i Generalforsamlingen 

 

1. Valg af dirigent 

 Christa Jørgensen blev valgt som dirigent. 

 Christa konstaterede af generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

2. Formandens beretning 

 Marianne Bo Friis fremlagde formandens beretning (vedhæftet). Beretningen skal ikke godkendes, 

men blev modtaget medklapsalver. 

3. Forelæggelse af revideret regnskab til godkendelse  

 Birgit Reichhardt fremlagde det reviderede regnskab for 2023 (Kirsten Lyngsdal som er fungerende 

kasserer, var på ferie og havde bedt Birgit, som har revideret regnskabet, om at fremlægge. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. (Vedhæftet) 

4. Fastlæggelse af kontingent for 2024 

 Bestyrelsen anbefalede en fastholdelse af det årlige kontingent på kr. 350,-. Dette blev motiveret 

med et ønske om at skaffe mest mulig økonomisk ro for det kommende Møllepigeudvalg. Dette blev 

vedtaget. 

5. Forelæggelse af budget for 2024 

 Budgettet skal ikke godkendes, men fremlæggelsen af Birgit Reichhardt. 

 Det skal nævnes at der er budgetteret med kr. 10.000,- ekstra til præmier. Årsagen er igen at skabe 

mest mulig økonomisk ro og mindre afhængighed af sponsorer i den kommende sæson. 

6. Indkomne forslag 

 Der var ikke indkommet forslag, så det sprang vi over. 

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 På valg var Gry Valsø, Rosa Handryziak og Marianne Bo Friis. Ingen ønskede genvalg. Desuden 

ønskede Dorthe Stenmann at udtræde af Møllepigeudvalget. 

 Søs Hansen ønskede ikke genvalg som suppleant.  

 Som nyt medlem af Møllepigeudvalget stillede Lis Reinholdt Kjeldsen op, og Lis blev valgt. 

 Så havde vi den situation, at de to blivende medlemmer i Møllepigeudvalget, Birgitte Gottschalck og 

Vibeke Haarby samt Lis R. Kjeldsen var enige om at for at få tingene til praktisk at hænge sammen, 

skal der som minimum være 6 bestyrelsesmedlemmer. Der var ikke flere som ønskede at stille op. 

Christa ridsede konsekvensen af dette op: 



Der skal indkaldes til ekstraordinær generalforsamling. Her vil første punkt på dagsorden være valg 

til Møllepigeudvalget. Der skal mindst vælges 2 medlemmer. I henhold til vedtægterne kan 

Møllepigeudvalget bestå af op til 8 fuldgyldige medlemmer.  

Hvis der ikke er nogen som ønsker at stille op, vil der blive stillet forslag om at opløse foreningen. 

Om en eventuel opløsning af forening siger vedtægterne: ” § 10. Klubbens opløsning. Klubben 

kan kun opløses ved beslutning på en generalforsamling. Afgørelsen træffes efter reglerne 

for vedtægtsændringer, jf. § 9. Såfremt klubben opløses, så bestemmer 

generalforsamlingen efter reglerne om vedtægtsændringer til hvilke formål klubbens 

økonomiske midler og eventuelle aktiver skal anvendes.” 

”§ 9. Vedtægtsændringer. Forslag fra bestyrelsen til vedtægtsændringer skal medfølge 

indkaldelsen til generalforsamlingen. Vedtægtsændringer skal vedtages med et flertal på 

mindst 2/3 af de afgivne stemmer fra de fremmødte stemmeberettigede medlemmer. 

Blanke stemmer tæller ikke med i opgørelsen af de afgivne stemmer.” 

 Der var en del spørgsmål og kommentarer. Disse refereres her med eventuelle konklusioner: 

 Flere har kommenteret det uhensigtsmæssig i at både formand og næstformand 

udtræder af bestyrelsen samme år. Som vedtægterne er, kan dette dog ikke nødvendigvis 

undgås, da valg til Møllepigerne ikke er til specifikke poster. Møllepigeudvalget 

konstituerer sig selv efter generalforsamlingen. Og først her ved man, hvem som 

bestrider de forskellige poster. 

 Der var ønske om en mere detaljeret opgørelse over hvilke opgaver der ligger hos 

Møllepigeudvalget. Det vil blive udarbejdet inden en ekstraordinær generalforsamling 

 Som udgangspunkt har udvalget ikke udpeget potentielle nye medlemmer og taget 

kontakt. Flere (bl.a. Marianne) har dog på eget initiativ nævnt muligheden 

 Det er muligt at køre Møllepigerne videre med et minimum af aktiviteter. Det kræver dog 

stadig at Møllepigeudvalget består af min. 6 personer 

 Det blev foreslået at lave en liste af frivillige, som gerne vil byde med ad hoc-opgaver. Det 

blev pointeret, at det er en stor opgave at administrere sådan en liste. Men naturligvis er 

det dejligt at vide, at der er flere som ønsker at give en hånd 

8. Valg af revisor 

 Birgit Reichhardt var villig til genvalg. Det tog generalforsamlingen imod. Tusind tak! 

9. Eventuelt 

 De afgående Møllepiger fik udleveret en smuk buket som tak for indsatsen 

 

Christa erklærede Generalforsamlingen for afsluttet kl. 19.45 


